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Nie wypalaj, nie zabijaj !

Drodzy Mieszkańcy ‼️

Każdego roku w Polsce dochodzi do tysięcy pożarów spowodowanych wypalaniem traw. Niestety,
takie działania prowadzą nie tylko do zniszczenia przyrody, ale także do tragicznych w skutkach
wypadków, w których giną ludzie i zwierzęta.

Dlaczego nie wolno wypalać traw?

????  Wypalanie  niszczy  glebę  –  zamiast  ją  użyźniać,  powoduje  utratę  cennych  składników
odżywczych.

???? Zabija zwierzęta – płomienie i dym są śmiertelne dla ptaków, jeży, zajęcy i innych stworzeń.

???? Zagraża ludziom – pożary często wymykają się spod kontroli, niszcząc domy i mienie.

???? To nielegalne – za wypalanie traw grożą wysokie kary finansowe, a nawet odpowiedzialność
karna.

Statystyki mówią same za siebie:

➡️ W 2024 roku strażacy w Polsce gasili ponad 35 tysięcy pożarów traw, z czego wiele miało
miejsce w naszym regionie.

➡️ Każdy taki pożar to ogromne koszty – zarówno dla środowiska, jak i dla budżetu gminy.

Apeluję do wszystkich mieszkańców naszej gminy – szanujmy naszą przyrodę i bezpieczeństwo!
Razem możemy zadbać o lepszą przyszłość dla nas, naszych dzieci i dla naszej gminy.

Nie wypalaj – nie zabijaj!

Krzysztof Kalinowski

Wójt Gminy Dębe Wielkie
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